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Vragen van het lid Rudmer Heerema (VVD) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de mogelijkheid om op termijn de 
Grand Prix naar Nederland te halen (ingezonden 6 juni 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Grand Prix in 2020 haalbaar»?1 

Vraag 2
Wat zou u er van vinden als de Grand Prix in 2020 in Nederland zou 
plaatsvinden? Kunt u aangeven wat er vanuit de overheid en vanuit de sport 
nodig is om de Grand Prix Formule 1 in Nederland te kunnen laten plaatsvin-
den? 

Vraag 3
Deelt u de visie dat de door u opgerichte sportraad als onderdeel van haar 
taak zou moeten onderzoeken of het organiseren van de Grand Prix Formule 
1 haalbaar is en hoe dit, bijvoorbeeld via een consortium, vormgegeven zou 
kunnen worden? 

Vraag 4
Heeft u reeds kennis van de kansen die grote sportevenementen kunnen 
bieden voor handelsmissies en organisaties van festivals en side events? 
Wisselt u hier ook gegevens over uit met de Minister van Economische 
Zaken? 

Vraag 5
Bent u bereid om de sportraad te vragen om te onderzoeken of en hoe de 
Grand Prix Formule 1 naar Nederland gehaald kan worden, en kunt u 
aangeven op welke termijn een dergelijk advies verwacht kan worden? 

Vraag 6
Kunt u deze vragen voor het algemeen overleg Sportbeleid op 30 juni a.s. 
beantwoorden?

1 http://www.noordhollandsdagblad.nl/stadstreek/metropool/article28132918.ece/Grand-Prix-in-
2020-haalbaar_?lref=SL_1
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